
Interpelacja Nr 120 
z dn. 7 września 2016 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie uczestnictwa Rady Osiedla Kamionek w programie 
rewitalizacji Kamionka 

              
       Pan 

Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

Rada Samorządu Osiedla Kamionek wyraża stanowczy sprzeciw wobec sytuacji, że o 
otwarciu ofert  na „działalność wspomagającą j rozwój wspólnot i społeczności lokalnych 
w latach 2016–2017, w formie wspierania tego zadania wraz z udzieleniem dotacji na 
dofinansowanie jego realizacji" czyli inaczej: o rozstrzygnięciu konkursu na działania 
rewitalizacyjne w obrębie Kamionka Rada dowiaduje się z artykułu w ,,prasie. 

Po sięgnięciu do internetu, gdzie oczywiście wyniki konkursu zostały opublikowane 
dowiedzieliśmy się, z 20 ofert wybrano 8. Dwie dotyczą Kamionka - trochę nam już znane 
,,Wspólne podwórko" oraz stowarzyszenia przy Lubelskiej dostały środki na swoje 
działania. 
  
W związku z tym zwracamy się z zapytaniem do Pana Burmistrza kto i co jeszcze 
proponował dla Kamionka. Chcielibyśmy poznać fragmenty protokołu uzasadniającego 
wybór, a także dowiedzieć się, co konkretnie będą proponować te dwa wybrane 
podmioty i w jakim obszarze ich działania zmienią  nasze Osiedle.  
 
Jesteśmy zdania, że Rada powinna zostać poproszona o głos doradczy np. w kontekście 
przydatności planowanego działania, które inicjuje podmiot ubiegający się o dotację.  
Jeżeli udzielenie głosu opiniującego z jakichś względów nie jest możliwe, to przynajmniej 
powinniśmy bezpośrednio otrzymać informacje, jakie oferty wybrano.  
 

Z wyrazami szacunku  

 
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu 

Mieszkańców Osiedla Kamionek  

 

 

Do wiadomości: 

Pan Jacek Grunt - Mejer – pełnomocnik ds. rewitalizacji 

Centrum Komunikacji Społecznej         


